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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi területet öntöztek ténylegesen 2022-ben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu portálon megjelent „A termelés biztonságát csak öntözéssel lehet fenntartani„ című
hír  szerint  Ön  Újrónafőn,  a  Mészáros  uradalomhoz  tartozó  Hársfamajori  öntözési  közösség
öntözőtelepének átadásán azt mondta, hogy a termelés biztonságát ma már csak öntözéssel lehet
fenntartani:

„A miniszter ismertette: Magyarországon most a termőterületek 2 százaléka öntözött, a távlati cél
az, hogy az európai átlagot elérve ez legalább 8 százalék legyen, szeretnék a 400 ezer hektárnyi
öntözött  területet  elérni.  A  tavalyi  rendkívüli  aszály  megmutatta,  hogy  olyan  mértékű  az
éghajlatváltozás, ami ellen tenni kell - hangsúlyozta Nagy István. A miniszter kedvezőnek nevezte,
hogy a technológia adott, a támogatási rendszer biztosított, valamint a megfelelő szakképzés és a
felsőoktatási  képzés is  adott.  Kiemelte:  a fiatalok megértették,  hogy a technológiai fejlesztés,  a
precíziós  gazdálkodás,  az  innováció,  az  automatizáció  és  a  digitalizáció  mit  jelent  a  megújuló
magyar agráriumban, és értik, hogy nekik ebben szerepük van.”

 

A KSH  „19.1.1.45.  Mezőgazdasági  vízfelhasználás”  táblázata  azt  írja,  hogy  2021-ben  199.700
hektár volt vízjogilag engedélyezett öntözési terület, amelyből csak 89.900 hektárt öntöztek.

 

Kérdezem Önt:

1. Mennyi területet öntöztek ténylegesen 2022-ben?
2. Mekkora összeget fordított 2010 óta a magyar kormány az öntözésfejlesztésre?
3. Mekkora területtel nőtt a vízjogilag engedélyezett öntözési terület nagysága 2010 óta?



4. Mekkora területtel nőtt az öntözött terület nagysága 2010 óta?
 

Budapest, 2023. május 27.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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